
PROTOKÓŁ Nr X/2011
z przebiegu obrad X zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn

odbytej w dniu 22 lipca 2011r.

Sesja rozpoczęła się o godz.12.00 i zakończyła się o godz.13.00
Na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności.
Nieobecny: A.Terlecki

Do punktu 1 porządku obrad:
W Zwieruho – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy – dokonał otwarcia X zwyczajnej 
sesji Rady Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.
Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego rada może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do punktu 2 porządku obrad:
W. Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty 
w niżej podanym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg położonych na terenie Gminy Lubiszyn do 

kategorii dróg gminnych.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn 

na lata 2011-2015.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie warunków udzielania oraz 

wysokości stawek procentowych bonifikat od cen sprzedaży lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Gminy Lubiszyn.

7. Projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Lubiszyn.

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 
dziecięcych.

9. Rozpatrzenie skargi na działalność Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Lubiszynie
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Lubiszyn.
11. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami.
12. Interpelacje i wnioski radnych.
13. Wolne wnioski i informacje.
14. Zamknięcie obrad sesji.

Do punktu 3 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg położonych na terenie 
Gminy Lubiszyn do kategorii dróg gminnych.
M.Skrzypczak – Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.



Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
X/56/2011.

Do punktu 4 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
X/57/2011.

Do punktu 5 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 2011-2015.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
X/58/2011.

Do punktu 6 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie warunków 
udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikat od cen sprzedaży lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Gminy Lubiszyn.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
X/59/2011.

Do punktu 7 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez 
publiczne przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Lubiszyn.
J.Bąkowski – Komisja Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
X/60/2011.

Do punktu 8 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wpis do rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych.
J.Bąkowski – Komisja Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.



Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
X/61/2011.

Do punktu 9 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na działalność 
Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Lubiszynie.

Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
X/62/2011.

Do punktu 10 porządku obrad:

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Lubiszyn i 
poinformował, iż komisje nie zajęły stanowiska w tej sprawie.
J.Obara – Jestem pomysłodawcą tej uchwały. Złożyłem do Przewodniczącego Rady Gminy 
wniosek o podjęcie tej uchwały. Takie są zamierzenia tej uchwały, jak przeczytał Pan 
Przewodniczący, ponieważ do tej pory za każdą nieobecność radny miał potrącane 10% z 
diety. Więc nawet nie biorąc w danym miesiącu udziału w żadnych pracach sesji, czy komisji, 
pobierał dietę. Ta uchwała ma na celu to żeby radny, który nie bierze udziału w pracach rady 
w danym miesiącu np. 3 razy był całkowicie pozbawiony diety.
Rada Gminy nie podjęła w/w uchwały ( 7 „za”, 7 „przeciwnych”).

Do punktu 11 porządku obrad:

T.Karwasz:
4 lipca to był poniedziałek - dzień otwarty, kiedy przyjmuję interesantów w Urzędzie Gminy.
5 lipca – wziąłem udział w Radzie Budowy dotyczącej boiska sportowego w Baczynie. 
Budowa ruszyła i w tej chwili jest realizowana. Tego dnia spotkałem się jeszcze z Panem 
Dyrektorem ENEA z Dębna, gdzie omawialiśmy sprawy ewentualnych uzupełnień i 
modernizacji oświetlenia w Gminie Lubiszyn. W tym roku kończy nam się płatność za 
modernizację, która była dokonana przed 6 laty i chciałbym tym samym sposobem dokonać 
pewnych modernizacji i rozbudowy w tych miejscach gdzie nie ma oświetlenia.. Zmieniła się 
również generacja oświetlenia i o tym tez chciałbym rozmawiać.
8 lipca – braliśmy udział w zakończeniu półkolonii naszych dzieci. Odbyło się to w Tarnowie. 
Podziękowania dla Pana Sołtysa i osób, które to przygotowały.
9 lipca – brałem udział w Dniu Pieroga w Lubnie.
10 lipca – brałem udział w Gajewie przy odsłonięciu tablicy pamiątkowej poświęconej 
kombatantom.
11 lipca – spotkałem się z firmą, która oferowała potanienie usług telefonicznych. 
Wstrzymuję się z tym, ponieważ Telekomunikacja podpisała z nami umowę na 
zainstalowanie w GOPS 5 numerów telefonicznych.
Następnie spotkałem się w Starostwie Powiatowym z Anią Dyrektor PCPR. W dalszym ciągu 
negocjujemy kwestie tego autobusu. Otrzymaliśmy już pisemną zgodę z Warszawy z 
PEFRON-u na przedłużenie umowy na kolejne 5 lat. Przyszło też takie potwierdzenie 



z Oddziału w Zielonej Górze. Obecnie jest przygotowywana nowa umowa. Kontynuuję te 
spotkania, ponieważ chciałbym zmodyfikować tą umowę. Umowa jest sztywna i mówi o tym, 
że ten autobus ma służyć tylko osobom niepełnosprawnym. Z tym się nie zgadzam. Owszem 
zgodziłbym się gdyby PEFRON dał 100% środków, ale tak nie było, Gmina też dała swoje 
pieniądze, więc tez ma jakieś prawa i to ma być uwzględnione w naszej umowie.
12 lipca – spotkałem się naszymi policjantami. Są to cykliczne spotkania, przynajmniej 1 raz 
w miesiącu na temat bieżących spraw.
Tego samego dnia spotkałem się z sołtysami nt. budżetu zadaniowego.
13 lipca – Spotkanie z Wójtami Związku Celowego Gmin w Deszcznie. Są to cykliczne 
spotkania.
14 lipca – Spotkałem się z firmą w sprawie lamp ledowych. Później z właścicielami mieszkań 
w szkole w Baczynie i ośrodku zdrowia. Podjąłem decyzję, że nie będziemy ogrzewali 
prywatnych mieszkań. Umowy zostały wypowiedziane. Szkoła jest dużym obiektem i choćby 
w trakcie ferii można ogrzewanie wyłączyć a jak jest podłączone mieszkanie nie można tego 
zrobić i wtedy grzejemy całą szkołę. Jako gmina deklarowaliśmy, że robiąc projekt na gaz 
ujmiemy ich, jako osobną instalację. Sami muszą kupić sobie piece.
15 lipca – przebywałem na urlopie.
18 lipca – Rada Budowy w sprawie boiska w Baczynie.
19 lipca Spotkałem się z Wojewódzkim Zarządem Dróg. Wskutek inwestycji prowadzonej w 
Baczynie nasze przystanki zostały niżej niż chodniki. Myśleli, że my to zrobimy, ale po 
rozmowie my je zdemontujemy i odświeżymy a WZD wykona wszystkie podniesienia terenu 
pod przystankami.
21 lipca – odbyło się spotkanie w sprawie dożynek.

Do punktu 12 porządku obrad:
J.Bąkowski – Na ostatniej sesji poruszaliśmy sprawę przejazdów kolejowych. Czy Pan Wójt 
prowadził jakieś rozmowy na ten temat?
T.Karwasz – Jeszcze nie rozmawiałem.

Do punktu 13 porządku obrad:
T.Karwasz – Wczoraj skończył się termin naboru na stanowiska w Urzędzie Gminy. W 
przyszłym tygodniu będziemy rozstrzygali konkursy.
21 sierpnia odbędzie się impreza pod nazwą „Smaki i tradycje pogranicza”. To będzie 
połączone z naszymi dożynkami. 4 września odbędą się w Santoku Dożynki Powiatowe, na 
których również będą mogły zaprezentować się sołectwa. Zainteresowani mogą zgłaszać się 
po szczegółowe informacje do urzędu.
Złożyliśmy kilka projektów odnośnie Odnowy Wsi. Dotyczy to remontów 2 sal w Lubiszynie. 
Te remonty możemy zrobić na podstawie tylko kosztorysów szacunkowych. Remonty innych 
sal wymagają już dokumentacji, których nie mamy. Takie wnioski złożyły również sołectwa 
Ściechów i Tarnów. Mówiliśmy na początku żeby pisać te projekty, ale jak się później 
okazuje jest problem z zabezpieczeniem środków przez dane sołectwo, czy też 
stowarzyszenie. Wszystkie wnioski, które będą dotyczyły działań miejscowości, czyli np. 
klomby, ławki, czyli inwestycji w infrastrukturę, to można pisać i gmina to weźmie na siebie i 
będziemy to finansować.



Nadleśnictwo Bogdaniec wykonało drogę do jeziora Marwicko. Spotkałem się również z 
Nadleśniczym z Różańska, gdzie tez maja pokaźną kwotę do zainwestowania na terenie 
Bagna Chłopińskiego. Tam ma być zrobiony parking dla autobusów. Gmina ma możliwość 
złożenia wniosku na zagospodarowanie jeziora, ale nie mamy uregulowanych jeszcze kwestii 
własnościowych i przesuniemy to na jesień. Wymaga to jeszcze rozmów.
I.Żyliński – Składaliśmy wniosek o dofinansowanie placu zabaw przy blokach i nie mamy 
odpowiedzi.
T.Karwasz – Tam jest kwestia pozyskania placu. Jak będzie plac rozważymy kwestie 
dofinansowania.
R.Herian – Sprawy melioracyjne na terenie sołectwa. Zaczęły się deszcze i znowu SA 
problemy.
T.Karwasz – Mamy 5-osobowa grupę i obecnie jesteśmy w Ściechowie, potem Ściechówek, 
idziemy po kolei.
R.Herian – Chciałbym cos obiecać mieszkańcom.
T.Karwasz – Musimy robić kolejno. Jak tam skończą przejdą dalej.
R.Herian – Sprawa wycięcia krzaków na przejazdach kolejowych.
Droga na Kol. Marwice do Lubna jest tak zarośnięta, że nie można przejechać. Od jakiegoś 
czasu leży też kupka eternitu i nikt się tym nie zajął, chociaż zgłaszałem żeby to uprzątnąć.
T.Karwasz – Będziemy dalej interweniować w Starostwie Powiatowym. Starostwo nam 
obiecuje, że ta droga Kol.Marwice w przyszłym roku będzie robiona przy wspólnym udziale. 
Jak jednak będzie, nie wiem.

Do punktu 14 porządku obrad:
W.Zwieruho – dokonał zamknięcia obrad X zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:
K.Wiśniewska

 


